
Fra: Espen Sørås (Espen.Soras@halden.kommune.no)
Sendt: 14.11.2018 10:29:20
Til: Anneli Nesbakken
Kopi: 

Emne: VS: Fotballbanen på Låby
Vedlegg: 
 
 

Fra: Stian Nybøle Lie ‐ Daglig leder ‐ Halden idrettsråd [mailto:dagligleder.halden@irnif.no] 
Sendt: 13. november 2018 14:54
Til: Espen Sørås <Espen.Soras@halden.kommune.no>
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Hei Espen!
 
Er informert med at den gamle fotballbanen ved blokkene på Låby/Karrestad er lagt inn til utbygging i
arealplanen. 
 
Vi i Halden Idrettsråd har et tilbud hver tirsdag på Låby med gratis aktivitet til skolens elever, hvor tre
idrettsklubber holder en trening for elevene. Vi ønsker å utvide det til 5 aktiviteter til våren, og har tenkt å
bruke denne fotballbanen til et av aktivitetstilbudene. Halden Kommune har også et prosjekt som skal i
gang, "Låby nærmiljøprosjekt", hvor denne fotbalbanen kan få en sentral plass som møte‐ og aktivitetsplass.
I tillegg er det en endring i befolkningen som bor i området rundt banen; tidligere har det vært mye eldre i
området, men det virker som det er et generasjonsskifte hvor mange familier med barn i ung alder har flyttet
inn.
 
Vi ønsker at denne plassen skal tas av arelplanen, og heller rustes opp med et par fotballmål, gjerder og evt
avrettning av banen, og fortsatt brukes som et nærmiljøanlegg. Dette er kostnader som ikke er store, men
som kan bety mye for barn og unge i området, samt at skolen fortsatt har en ålass ekstra å bruke.
 
Ønsker deg en god dag videre!
 
———————————‐
Stian Mjølnerød‐Lie
Daglig leder
Halden Idrettsråd
+4791341368
dagligleder.halden@irnif.no
Web: https://haldenir.klubb.nif.no/
FB: https://www.facebook.com/haldenidrettsrad/
 


